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ACTIVITAT DEL PARTIT SOCIALDEMÒCRATA AL CONSELL GENERAL

E
l president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, 
David Rios, va presentar 
ahir dues preguntes d’ur-

gència per a la sessió del Consell 
General que se celebrarà avui a la 
tarda. En la primera d’elles dema-
na al Govern que expliqui l’«abast 
de la retallada sanitària que pre-
tén tirar endavant» i, en la segona, 
pregunta sobre l’estat actual del 
Model Andorra d’Atenció Sanità-
ria (MAAS).

El PS assenyala que el projecte 
de pressupost del 2015 de la Cai-
xa Andorrana de Seguretat Soci-
al (CASS) incorpora un document 
Possibles mesures a prendre en relació 
a la seguretat social per l’exercici 2015, 

El PS vol saber 
quin és l’abast de la 
retallada sanitària i 
qüestiona el MAAS
Rios recorda que el nou 
model sanitari s’havia 
d’implantar el 2012
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que inclou dinou mesures, «mol-
tes de les quals representarien una 
important retallada sanitària». Te-
nint en compte que, segons els so-
cialdemòcrates, en el mateix do-
cument es diu que «el pressupost 
de la CASS del 2015 preveu que es 
portin a terme algunes de les me-
sures», Rios pregunta al Govern 
«quan implantarà les citades me-
sures incloses en el pressupost de 
la CASS».

D’altra banda, el president del 
grup socialdemòcrata també pre-
gunta sobre l’«estat en què es tro-
ba la creació del Model Andor-
ra d’Atenció Sanitària (MAAS)». 
En aquest sentit van apuntar que 
aquesta setmana el Govern ha 
anunciat que la primera prova 
pilot del sistema per intentar po-
sar en marxa el metge referent (al 
col·lectiu de diabètics), s’estrena-
rà a principi de desembre, «quan 
la planificació del Ministeri de Sa-
nitat a l’inici de la legislatura pre-
tenia que entrés en vigor durant el 
2012». H
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El primer secretari del PS, Pe-
re López, i el president del grup 
parlamentari socialdemòcrata, 
David Rios, es van reunir ahir al 
matí amb el secretari general del 
PSOE, Pedro Sánchez, al Congrés 
dels Diputats espanyol a Madrid. 
Durant la reunió es van tractar 
temes com el conveni per evitar 
la doble imposició (CDI) i el futur 
acord d’associació amb la Unió 
Europea. En aquest sentit, el PS 
va assenyalar que la reunió «ha 

estat molt important per aconse-
guir el suport del PSOE en aquests 
dos temes d’Estat».

El PS va valorar la reunió com a 
«cabdal per tal d’impulsar aquestes 
dues qüestions després de les elecci-
ons generals». Durant la jornada de 
treball, López i Rios van insistir en 
la feina feta per Andorra en els dar-
rers anys per tal d’homologar la se-
va legislació als estàndards inter-
nacionals en matèria d’intercanvi 
d’informació fiscal i de lluita con-
tra el blanqueig de capitals. 

De la seva banda, Sánchez va des-

tacar el procés de renovació que ha  
impulsat el PSOE i que «és molt im-
portant la presència d’una nova ge-
neració de socialistes a Espanya i 
a Andorra». Igualment, va insistir 
que per al PSOE «és molt important 
cuidar les relacions amb els països 
pròxims com és el cas d’Andorra».

Posteriorment, els dos dirigents 
socialdemòcrates es van reunir 
amb l’ambaixador d’Andorra a Es-
panya, Jaume Gaytan, amb qui van 
intercanviar informació en relació 
als diferents temes d’actualitat bi-
laterals. H
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33 Rios, Sánchez i López ahir al Congrés dels Diputats de Madrid. 

El PSOE donarà suport a l’acord 
d’associació amb Europa i al CNDI


